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Resum de la Comissió de seguiment del Consell de Barri del Fort Pienc 
Sessió ordinària 
 
 

Lloc: https://meet.jit.si/CdS-FortPienc201104 
Data: 04/11/2020 
Hora inici: 18:30 h 
Hora final: 20:25 h 

 
Assistents: 
 

Mònica Cruz AMPA Escola Fort Pienc 
Jordi Casanovas Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Santi Trubat Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Sergi Clemente Associació venedors Mercat Fort Pienc 
Xavier Viñes Club Bàsquet Roser 
Carina Torres Eixample respira 
Esther Burgos Eix Fort Pienc 
M Àngels Carvajal Units per Avançar Eixample 
M Fernanda Pérez Associació Ateneu Transformadors 
Tània Rafí Consellera grup Municipal ERC 
Daniel Viadé Conseller grup Municipal ERC 
Isabel Pallejà Consellera adscrita al barri. Grup Municipal PSC 
Antoni E. Estopiñà Tècnic de barri – Fort Pienc. Secretari del consell de barri 

 
S’excusa: 
 

Teresa Gómez Coordinadora territorial DSPiT Eixample 
 
Aclariment: 
 
La Sra. Cruz, el Sr. Trubat i la Sra. Pérez s’han inscrit a la sessió a través de la plataforma 
https://www.decidim.barcelona. Per això en el decurs de la reunió s’han recordat les formes de participació 
i les atribucions de veu i vot tant pel que fa a representants d’entitats membres de la comissió com a per a 
altres assistents. 
 
 
Ordre del dia: 
 

1. Benvinguda i introducció. 
2. Temes a treballar d’importància pel barri i diagnosi de necessitats. 
3. Preparació del Consell de barri. 
4. Torn obert de paraules. 

 
 
 

https://meet.jit.si/CdS-FortPienc201104
https://www.decidim.barcelona/
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1. Benvinguda: 
 
Presentació de les persones assistents. No s’han fet aportacions prèvies per escrit. Presentació dels trets i 
objectius generals de la reunió. 
 
 
2. Temes a treballar d’importància pel barri: 
 
Els assistents fan diverses aportacions i es comenten o es dóna informació de la situació actual des de la 
consellera o els tècnics quan es disposa: 
 

Eixample respira  En la situació actual no tenen cap tema ni demanda concrets. 
Recordatori que el carril bici d’Aragó està pendent. 
 
Consellera: Del carril bici se n’esperen notícies aviat. 
 

 Al final dels torns de paraula d’aquest punt s’afegeixen dos 
comentaris: 
La inseguretat al barri es veu incrementada per la deficient 
il·luminació de l’espai públic. 
Cal treballar la problemàtica de les deposicions dels gossos. 
 

Club Bàsquet Roser  Casa Groga (Alí Bei, 120): Renovació del conveni. 
Incompliments de les disposicions i restriccions antiCOVID-19. 

 “Assentament” de ferrovellers a la part posterior. Problemes 
de seguretat i salubritat. 
 
Consellera: El conveni es renova l’any que ve. 
Baixada posterior: Ja s’hi treballa. S’insistirà i es portarà al 
comitè de direcció del districte. 
 

Eix Fort Pienc  Inseguretat al barri. Fan prova pilot amb Guàrdia Urbana per 
comunicar robatoris. Pendents de fixar protocols. 

 Reforçament de la campanya de seguretat sanitària al barri. 

 Mercat Fira de Bellcaire (Encants) hauria d’estar a la comissió 
de seguiment. 

 Rehabilitació mediambiental de l’entorn de l’Auditori. 
 

AMPA Escola Fort Pienc  Millora de l’entorn de l’escola (Especialment Anna Lizaran). 

 El carril bici hauria d’anar per Alí Bei. És font de conflicte i risc 
pels infants. 

 Camí escolar. Moltes de les mesures proposades estan 
pendents. Cal manteniment. 
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 Queixes de neteja i desinfecció de l’entorn escolar. 
Problemàtica específica de la zona infantil a Anna Lizaran: 
encara no està clar qui se n’ha de fer càrrec. 

 Situació dels pressupostos participatius. 
 
Consellera: Potser es podrà fer un reforç de neteja com s’ha fet 
a l’entorn de la residència de gent gran. 
La millora de l’entorn depèn del consorci d’educació. Es 
treballarà amb la consellera d’educació. Trasllat de la porta 
d’Alí Bei a Lizaran. 
 

Associació de Veïns i Veïnes 
Fort Pienc (Santi Trubat) 

 Seguretat al barri. Ha augmentat l’activitat delictiva. 

 Cal suport en general al comerç. 

 Cal manteniment del camí escolar. 

 Problemàtica de la manca de banys públics. El paper dels bars 
fins ara. 

 Manca de cobertura verda a Anna Lizaran. Estudi 
d’alternatives. 
 

Associació de Veïns i Veïnes 
Fort Pienc (Jordi Casanovas) 

 Seguretat al barri. Possible manca d’efectius de GUB. 

 Empitjorament de pl. Fort Pienc i entorn. 

 Desplaçament del carril bici de Ribes a Ausiàs Marc. 

 Sortida dels autocars de l’Estació del Nord per Sardenya. 

 CAP Pg. Sant Joan: implementació urgent de les mesures 
provisionals. Per què es va tancar el local de Marina? 

 Magatzem d’ULABOX a Sicília, 159: vehicles, càrrega i 
descàrrega. Incompliment de normes COVID. 

 Situació dels pressupostos participatius. 
 
Consellera: Està prevista el dia 16 de novembre l’actuació per 
fer sortir els autocars per Sardenya. En principi es tracta d’un 
canvi definitiu. 
El consorci de salut diu que a mitjans o finals de desembre hi 
haurà CAP provisional. També està previst el primer enderroc 
on ha d’anar el CAP definitiu al proper mes de gener. 
El motiu del tancament del CAP de Marina va ser un problema 
de ventilació denunciat pels professionals i incompatible 
actualment amb la prestació del servei. 
ULABOX: hi ha un expedient obert a Inspecció. Segueix el seu 
curs. No és ràpid. 
Pressupostos participatius: Hi ha hagut afectació a la baixa del 
pressupost. Cal veure la disponibilitat. En estudi per prioritzar. 
S’informarà el més aviat possible. 
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Anna Lizaran: El tema verd és complicat per trobar-se sobre el 
pàrquing. La proposta de pèrgola fotovoltaica potser no es 
podrà implementar. Es cercarien altres solucions. 
 

Units per Avançar Eixample  Priorització necessària dels temes de seguretat i salubritat. 

 Sensellarisme: cal insistir en la intervenció a nivell ciutat. 

 Foment i suport al comerç de proximitat del barri també 
prioritaris. 

 Tractar el tema del CAP al proper consell de barri. 
 
Consellera: Estació del Nord és un pol d’atracció de persones 
sense llar. Possible impacte positiu en el tema si properament 
es pot iniciar la reforma. 
 

Associació de Venedors del 
Mercat del Fort Pienc 

 Seguretat, neteja, accessos al mercat. La banda d’Alí Bei també 
s’ha de considerar. Arranjament de l’arbrat. El problema de la 
càrrega i descàrrega: caldria habilitar també la sortida de 
vehicles per Sardenya. 
 
Consellera: El dia 11 hi ha reunió del Pla de convivència on 
tractar molts d’aquests temes. També estan previstes algunes 
intervencions a la plaça Fort Pienc (reixa al mercat, eliminació 
de racons, etc.). En general, millora i dignificació de la zona on 
es fa més vida al barri. 
 

M Fernanda Pérez (Associació 
Ateneu Transformadors) 

 CAP Pg. Sant Joan. Situació actual. Problemàtica de pediatria 
pendent de fa cinc anys amb obligació de fer desplaçaments de 
risc. 
Cal solució a la precarietat actual. 
Cal tornar la pediatria al barri a mig termini. 
Recolzen les reivindicacions de l’equip del CAP.  

 
Grups municipals Cadascun dels grups agraeix i declina el torn de paraula. 

 
 
3. Preparació del Consell de barri: 
 
Es debaten i prioritzen els temes per a l’ordre del dia i s’acorda: 
 

1. Situació del Pla de convivència del Fort Pienc. 
2. Situació del CAP Pg. Sant Joan. 
3. Mesures de suport al comerç amb caràcter general i de cara a la campanya de Nadal. 
4. Mesures sobre la mobilitat. 

 
Aclariments: 
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El punt del pla de convivència condensa els temes que s’han tractat sobre seguretat, salubritat i millora de 
l’espai públic. 
El punt de mesures de mobilitat inclou el canvi de sentit dels autocars, situació dels carrils bici, darreres 
intervencions de pacificació com la instal·lació d’elements reductors de velocitat,  així com els criteris de 
selecció de les intervencions i el seu objectiu global. 
 
 
4. Torn obert de paraules: 
 
Des de l’AMPA Fort Pienc s’agraeix el canvi de sentit de la sortida d’autocars de l’Estació del Nord. 
 
Es pregunta per la situació dels eixos verds. Han quedat afectats pel reajustament pressupostari i no es 
podrà fer tota l’actuació prevista però encara es desconeixen els detalls. Cal més informació. 
 
Es planteja la necessitat de treballar temes mediambientals. Com que es tracta d’un tema que depassa en 
molt l’abast del barri s’acorda esperar les iniciatives que es plantegin a nivell districte per col·laborar-hi. 
 
Des de l’AVV Fort Pienc s’aclareix que el trasllat viable del carril bici de Ribes és a Ausiàs Marc i no a Alí Bei, 
i per això ho demanen. 
També aclareixen que la futura pacificació de Ribes i Sicília configura una mena de “superilla oberta”. 
 
Es pregunta per què no es lliuren els pisos dotacionals d’Alí Bei, 100-102. No hi ha informació, es preguntarà. 
 
 
Barcelona, 12 de novembre de 2020 
 
 
 
 
 

Antoni E. Estopiñà i Mora 
Secretari del consell de barri – Fort Pienc 

 

 


